
 

 

 

 

Møtereferat 
Oppvekst og levekår 
Madlamark skole 

Postadr.: PB 8001 4068 Stavanger 
Besøksadr.: Rappveien 17 
Telefon: 51596300  
E-post: madlamark.skole@stavanger.kommune.no 
www.stavanger.kommune.no 
Org.nr.: NO 964 965 226 

Gruppe: Samarbeidsutvalg 
Møtested: Madlamark skole, personalrommet 
Møtedato/ -tid: 28.01.2021 – kl.: 15:30 – 17:00 
Deltakere: Representanter for elevene: Inuli og Sarina 6.trinn 

Representanter for foreldrene: Vibeke Bergersen 
Representanter for lærerne: Trine Hovda 
Representanter for andre ansatte: Anette Bjørheim 
Representanter for Stavanger kommune: Iselin Hognestad og rektor Margrethe Hjardeng 

Kopi til: Personalet v/ Madlamark skole, vararepresentanter,  

REFERANSE  ARKIVNR JOURNALNR DATO 

08.02.2021 

Sak nr.:  
01/21 GODKJENNING AV INNKALLING 

 
Vedtak: 
Innkallingen godkjennes.  

02/21 REFERAT FRA MØTE 26.11.2020 
 
Vedtak: 
Referatet godkjennes.  



03/21 Etablering av samarbeidsutvalg Sammensetning av samarbeidsutvalget Etter bestemmelsene i 
opplæringsloven § 11-1, skal samarbeidsutvalget bestå av:  
· To representanter for undervisningspersonalet 
· En representant for andre ansatte  
· To representanter for foreldrerådet  
· To representanter for elevene  
· To representanter for kommunen. Den ene av disse to skal være rektor ved skolen.  
 
Medlemmene velges av dem de representerer. Medlemmene skal ivareta interessene til dem 
de representerer, og de har ansvar for å informere samarbeidsutvalget om aktuelle saker fra 
«egen» gruppe.  
Den «andre» representanten fra kommunen kan få et særlig ansvar for å holde 
samarbeidsutvalget informert om skolesaker til behandling i politiske utvalg. Kommunens 
representant kan også være et bindeledd mellom skolen og det politiske miljøet. Det har vært 
tradisjon i Stavanger at kommunens «andre» representant i driftsstyret har blitt rekruttert fra 
det politiske miljøet og utpekt av kommunalstyret for oppvekst. Jevnt over er erfaringene med 
dette gode, og rådmannen ser det som hensiktsmessig at denne praksisen blir videreført. 
 
Forslag til vedtak: 
Samarbeidsutvalget konstituerer seg slik: 

 
Vedtak: 
Samarbeidsutvalgets konstituering godkjennes. 
Merk: Varamedlemmer må plass innen nest møte.  

04/21 TILBAKEMELDINGER 
Elever: Skal ha fotballturnering for 7.kl på Lassabanen. 6.trinn også, dersom alle er enig. De 
ønsker å ha sjakkturnering, vil ta dette opp i elevrådet. 
Foreldre: Veien ved Molkeholen kan virke uoversiktlig og farlig. Har Vof’et for å vurdere 
fotgjengerovergang. Trafikkvakter er på plass. Foreldreforedrag digitalt, opptak eller live? 
Pedagogene: Har lite fellesmøter. Rødt nivå har gått fint, vil rose elevene. Vi har fokus på å 
holde avstand. Sitte en og en i klasserommet. Avstand mellom klassene ute. Litt kursing; om 
koding for lærere på 6.trinn.  
Andre ansatte: Fornøyde elever, ikke samarbeid med andre grupper på rødt.  
Kommunen: Lurer på to ting: Om korona: hvordan håndtert? Hvordan har elevene opplevd å 
ha skole i en pandemi?  
Elev: Litt vanskelig å holde avstand. Jobbe alene, jobber bedre sammen med andre. 
Gruppearbeid har vært brukt chat på chromebook. Har vært kjekt. Kan gjøre mer sammen nå 

Rolle Medlemmer Varamedlemmer 
Foresattrepresentant og 
leder Vibeke Bergersen 2 år 

Foresattrepresentant og 
nestleder Mette Stavland 1 år? 

Sekretær (rektor) Margrethe Hjardeng Aslaug Hestnes (ass. rektor) 

Ansattrepresentant Trine Hovda 1 år ? 

? Ansattrepresentant Hanneke Schut 2 
Ansattrepresentant 
(spesialavdelingen) 
Elevrepresentant Inuli   
Elevrepresentant Sarina  
Andre ansatte Anette Bjørheim 1 år Merete Skjæveland 1 år 
Kommunerepresentant Iselin Hognestad 2 år ? sender navn 



på gult nivå. Savner uteoppgaver, aktiviteter samtidig som det er gøy. Savner å være sammen 
med fadderbarna.  
Hvordan opplever dere mobbing?  
Elev: Vi (6.trinn) har det veldig bra nå, etter at vi har snakket om hvordan vi vil ha det 
sammen.  
Rektor: Budsjett, Inntak STOLT, ny skole 
 
Tilbakemeldingene tas til orientering. 

05/21  Årets møteplan 
 
28.januar       26.august 
25.mars          21.oktober 
27.mai             2.desember 
 
Forslag til vedtak: 
Møteplan godkjennes  ok 

06/21 Budsjett for 2021 
 
Dersom budsjettet for 2021 er kommet, går rektor gjennom dette i møtet.  
 
Tallene viser omtrent det samme som sist år. Vi har litt nedgang i elevtall, dermed også litt 
lavere budsjett.  
 
 
Budsjett for 2021 tas til orientering 

07/21 Elevundersøkelsen og foreldreundersøkelsen 2020 
Rektor gjennomgår resultatene for undersøkelsene. 
 
 

 
 
Gjennomgangen tas til etterretning. 
 



 

 
08/21 
 
 
 

 
Elevinntak skoleåret 2021-2022 
 
1.trinn - 50 elever 
 
STOLT - usikkert hvor mange vi tar inn. 
 
 

09/21 Eventuelt 
Kursing for nye representanter?  
Skolen har ikke fått informasjon om dette i år. 


